
 

Schriftelijke vragen fractie Partij voor de Dieren Flevoland inzake aanvullende ecologische 
onderbouwing voor afschot grote grazers in de Oostvaardersplassen – 6 januari 2020  

Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek 
 
Onderwerp:  Aanvullende ecologische onderbouwing voor afschot grote grazers in de 

Oostvaardersplassen  
Datum:   6 januari 2020  

 

 

Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,  

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de 

Partij voor de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over de 

aanvullende ecologische onderbouwing voor afschot grote grazers in de 

Oostvaardersplassen :  

Het college heeft in het debat met de Partij voor de Dieren in Provinciale Staten van 18 

december aangegeven dat er naast de onderbouwing van de commissie Van Geel er “meer 

ecologische onderbouwing” is die ten grondslag heeft gelegen aan de verleende ontheffing 

aan de Faunabeheereenheid en de verleende vergunning aan Staatsbosbeheer om per 1 

januari 2020 gezonde edelherten te doden in de Oostvaardersplassen. In dit debat heb ik 

namens de Partij voor de Dieren aan het college gevraagd deze ecologische onderbouwing te 

delen met Provinciale Staten. Tot op heden hebben wij deze niet mogen ontvangen.  

Ondertussen is er bij de Rechtbank Midden-Nederland een rechtszaak aangespannen tegen 

de ontheffing en de vergunning voor het afschot van edelherten in de Oostvaardersplassen. 

Middels een voorlopige voorziening is gevraagd geen edelherten te schieten tot de 

rechtbank een uitspraak heeft gedaan in een voorlopige voorziening. Gedeputeerde 

Rijsberman heeft via zijn social media laten weten dat het college met Staatsbosbeheer 

heeft afgesproken dat er in ieder geval tot en met 12 januari géén afschot volgens het 

faunabeheerplan in de Oostvaardersplassen zal plaatsvinden.  

1. Kan het college deze aanvullende ecologische onderbouwing per ommegaande, in 

ieder geval voor 12 januari 2020, delen met Provinciale Staten? Zo nee, waarom niet? 

 

Bij voorbaat dank voor de spoedige beantwoording,  

Leonie Vestering, Partij voor de Dieren Flevoland 


